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Følgjande frå administrasjonen møtte: Rådmannen og utvalssekretæren. Sektorleiar for oppvekst, 
undervisning og kultur møtte i sak 005/18.  
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001/18 Godkjenning av innkalling og sakliste 

002/18 Godkjenning av møtebok 

003/18 Referatsaker og meldingar 

004/18 Støtte til Region Nordhordland sitt kandidatur til å bli eit UNESCO Biosfæreområde 

005/18 Tilstandsrapport frå skulane 2016 

006/18 Klagesak til politisk handsaming  Plansak 12532011003 - Områderegulering Valestrand 
Sentrum - Valestrand 

007/18 Endeleg vedtak - planprogram kommunedelplan for oppvekst Osterøy kommune 

008/18 IKA Hordaland - selskapsavtale til godkjenning 

  

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

I starten av møtet vart det gitt to presentasjonar med påfølgjande spørsmål og innspel frå salen.  

Nordhordland biosfæreområde 
Den fyrste presentasjonen vart gitt av Kari Natland, prosjektleiar for Norhordland Biosfæreområde. 
Ho gjorde greie for kva prosjektet inneber. Biosfæreområdet, som er Noreg sitt fyrste, tek 
utgangspunkt i FN sine berekraftsmål, som skal vere retningsgjevande for arbeidet med prosjektet. 
Målet med eit biosfæreområde er at det skal gi lokale løysningar til globale utfordringar med omsyn 
til berekraftig utvikling. Det skal leggjast vekt på ein god samfunnsutvikling som fremmer økonomisk 
utvikling og tar lokale ressursar i bruk. Ein skal sjå etter nye moglegheiter for å ta posisjon, utvikle 
nye forretningsmoglegheiter, byggje omdømme og skape eit større nettverk både nasjonalt og 
internasjonalt med UNESCO sitt biosfærenettverk. Dette vil gje moglegheiter for å delta i 
internasjonale samarbeidsprosjekt og samarbeid med forskingsinstitusjonar. Til slutt vart det gjort 
greie for kva som har vorte gjort med prosjektet fram til no, kva som planleggjast, samt 
kostnadsrammene for prosjektet fram mot 2021.      
 

 



 

 

Undersøking om helse- og omsorgstenestene i Osterøy kommune  

Den andre presentasjonen vart gitt av Ottar Vist frå OTV Rådgivning. Han ga ei gjennomgang av 

undersøkinga av pleie- og omsorgstenestene i Osterøy kommune. Det sentrale spørsmålet for 

undersøkinga var om Osterøy kommune sine tenester innan pleie- og omsorg er rigga for å 

morgondagen sine behov og utfordringar. I Osterøy opplever både eldre og yngre brukarar at 

tenestene har høg kvalitet. Samstundes er ressursbruken i kommunen vesentleg høgare enn i «best-

praksis kommunar», som kjenneteiknast av at dei tilbyr gode tenester til eit lågare kostnadsnivå. 

Dekningsgraden av sjukeheimsplasser med langtidsplassar er relativt høg i Osterøy, og over tid vert 

kommunen råda til å satse på fleire omsorgsbustader og eit større fokus på at ein er 

mestringsorientert i kontakt med brukarane. Å vere mestringsorientert inneber å verte meir 

sjølvhjelpen der ein kan, og å avklare forventningar til tenestene hos brukarar og pårørande. 

Sjukeheimen bør på sikt gå bort i frå å vere eit tiltak der ein som oftast får innvilga langtidsplass til å 

verte omdefinert som ein behandlingsinstitusjon, med lågare grad av langtidsvedtak, ifølgje 

konsulenten. 

 

001/18: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

  

   

17.01.2018 HERADSSTYRET 

Det vart varsla nokre spørsmål til slutten av møtet.  
--------------------------------------------------------------------- 
Det var elles ikkje merknader til innkalling og saksliste.  
 
 

HS - 001/18 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

002/18: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møteprotokoll frå 13.12.17 vert godkjend. 

 

17.01.2018 HERADSSTYRET 

Alf Terje Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg om protokolltilførsel: "Det er kome fram at sak 
075/17 kan være feil opplyst. Saka må difor vurderast på nytt og leggast fram for ny handsaming. 
Usikkerheita er knytt til om økonomisk konsekvens for vedtaket er riktig framstilt i saksframlegg, då 
det er kome fram at drifta kan være negativ."  



 

 

 

HS - 002/18 VEDTAK: 

Møteprotokoll frå 13.12.17 vert godkjent.  
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Alf Terje Mortensen, FRP, fikk gi slik protokolltilførsel:  

"Det er kome fram at sak 075/17 kan være feil opplyst. Saka må difor vurderast på nytt og 

leggast fram for ny handsaming. Usikkerheita er knytt til om økonomisk konsekvens for 

vedtaket er riktig framstilt i saksframlegg, då det er kome fram at drifta kan være negativ." 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

003/18: Referatsaker og meldingar 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

   

   

17.01.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.   
 

HS - 003/18 VEDTAK: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

004/18: Støtte til Region Nordhordland sitt kandidatur til å bli eit UNESCO 

Biosfæreområde 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Osterøy kommune støttar Region Nordhordland sitt kandidatur til å bli eit UNESCO 
Biosfæreområde. Kommunen forplikter seg, i samarbeid med dei andre kommunane i regionen, 
til å finansiere sin rettmessige del for første fasen av biosfæreområdet si verksemd - innanfor den 
ramma som er sett i budsjettet for perioden 2019 – 2021.» 

 

 

 

 



 

 

17.01.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 

HS - 004/18 VEDTAK: 

«Osterøy kommune støttar Region Nordhordland sitt kandidatur til å bli eit UNESCO 
Biosfæreområde. Kommunen forplikter seg, i samarbeid med dei andre kommunane i regionen, til 
å finansiere sin rettmessige del for første fasen av biosfæreområdet si verksemd - innanfor den 
ramma som er sett i budsjettet for perioden 2019 – 2021.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

005/18: Tilstandsrapport frå skulane 2016 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Tilstandsrapport for grunnskulen – skuleåret 2016/17 vert teken til vitande.» 

   

13.12.2017 HERADSSTYRET 

Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg:  "Saka vert utsett til neste heradstyremøte." 
 
AVRØYSTING - utsetjing 
Utsetjingsframlegget vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 079/17 VEDTAK: 

"Saka vert utsett til neste heradstyremøte." 
 

 

17.01.2018 HERADSSTYRET 

I saka møtte sektorleiar for sektoren oppvekst, undervisning og kultur for å presentere 

"Tilstandsrapporten for grunnskulen 2016/2017". Dei lokale satsingsområda for grunnskulen er å 

styrka grunnleggjande dugleikar, skape eit godt læringsmiljø, vurdering for læring og å satse på 

profesjonelle medarbeidarar. Blant dei viktigaste faktorane som var undersøkt i rapporten var 

elevtalsutviklinga, resultat på nasjonale prøver, tal elever som går over til vidaregåande skule og grad 

av mobbing. I hovudsak tyder undersøkinga på ein positiv utvikling i skulen. Resultata på nasjonale 

prøver har vorte betra dei seinaste åra, talet elever som går over til vidaregåande skule er høg, og 

trivselen er god, til tross for høgare grad av mobbing det siste året. Elevtalsutviklinga har vore 

nedgåande på grunn av at fleire elevar har gått over til private skular. Når det gjeld 

grunnskuleopplæringa for vaksne har dei 70 aktive elevar, der 20 av dei er med i 

introduksjonsprogrammet for vaksne.  



 

 

 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 

HS - 005/18 VEDTAK: 

«Tilstandsrapport for grunnskulen – skuleåret 2016/17 vert teken til vitande.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

006/18: Klagesak til politisk handsaming  Plansak 12532011003 - Områderegulering 

Valestrand Sentrum - Valestrand 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

RÅDMANNEN SITT FRAMLEGG TIL VEDTAK 

1. «Vedtak i Heradsstyret av 20.09.17, saksnr. 055/17 gjeldande områderegulering Valestrand 
sentrum planID 12532011003 vert oppretthalde. Motteke klage vert ikkje teke til følgje. 
Saka vert oversendt til Fylkesmannen i Hordaland som klageinstans for endeleg avgjerd, jf 
plan- og bygningslova §1.9 og forvaltningslova kap. VI § 28 - § 36 ». 

 

   

17.01.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 

HS - 006/18 VEDTAK: 

1. «Vedtak i Heradsstyret av 20.09.17, saksnr. 055/17 gjeldande områderegulering 
Valestrand sentrum planID 12532011003 vert oppretthalde. Motteke klage vert ikkje 
teke til følgje. Saka vert oversendt til Fylkesmannen i Hordaland som klageinstans for 
endeleg avgjerd, jf plan- og bygningslova §1.9 og forvaltningslova kap. VI § 28 - § 36 ». 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

007/18: Endeleg vedtak - planprogram kommunedelplan for oppvekst Osterøy kommune 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

“Osterøy kommune vedtek framlegg til planprogram for kommunedelplan for oppvekst med 
heimel i plan- og bygningslova (PBL) §11-13”. 

 



 

 

  

22.11.2017 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING 
Framlegget vart samrøystes tilrådd.  
 
 

FS - 088/17 VEDTAK: 

Innstilling til heradsstyeret: 
“Osterøy kommune vedtek framlegg til planprogram for kommunedelplan for oppvekst med 
heimel i plan- og bygningslova (PBL) §11-13”. 

 

17.01.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke.   
 

HS - 007/18 VEDTAK: 

“Osterøy kommune vedtek framlegg til planprogram for kommunedelplan for oppvekst med 
heimel i plan- og bygningslova (PBL) §11-13”. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

008/18: IKA Hordaland - selskapsavtale til godkjenning 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Selskapsavtale for IKA Hordaland IKS gjeldande frå 01.01.2017 vert godkjend.» 

  

   

17.01.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 

HS - 008/18 VEDTAK: 

«Selskapsavtale for IKA Hordaland IKS gjeldande frå 01.01.2017 vert godkjend.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 



 

 

Andre saker/ spørsmål 

 

Alf Terje Mortensen, FRP, stilte spørsmål om det er tiltsrekkelig kapasistet til salting og strøing av 

kommunale vegar i Osterøy, og oppmoda rådmannen til å kome tilbake med svar til neste møte.  

 

Alf Terje Mortensen, FRP, stilte spørsmål om saka som gjeld delegasjonsreglementet frå heradsstyret 

til rådmannen, og oppmoda administrasjonen om å komme tilbake med ei sak om dette.  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Til å skrive under møteprotokollen saman med ordføraren vart desse valde: Hildegunn Mo og Atle 

Solberg 

 

 

 

Lonevåg, 18.10.17 

 

 

 

Marie Koksvik Thorsen 

utvalssekretær 

 

 

 

 

 

----------------------------------            ---------------------------------------          ------------------------------------- 

Jarle Skeisvoll                                   Hildegunn Mo                                    Atle Solberg  

ordførar   
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